
ورزشگاه تختی قرار بود از نیم فصل دوم سال گذشته آماده میزبانی از مسابقات 
لیگ برتر شود تا پرسپولیس و استقلال مجبور نباشند در هر شرایطی در ورزشگاه 
آزادی میزبان رقبای خود باشند یا اینکه تیم های تهرانی بتوانند در این ورزشگاه 
میزبان سرخابی ها باشند. در سوی دیگر نیز فدراسیون فوتبال به دنبال این بوده 
و هســـت که با آماده شـــدن ورزشـــگاه تختی بازی های خانگی نه چندان مهم 
پرسپولیس و استقلال را به جای ورزشگاه آزادی در این ورزشگاه برگزار کند. اما 
به نظر می آید روند آماده ســـازی این ورزشـــگاه مســـتقر در شرق تهران بسیار کند 
است و همچنان با مشکلات زیادی مواجه است. البته مشکلات زیرساختی 
باعث شده مدیران ورزشگاه تختی مجبور شوند قبل از هر اقدامی ابتدا معضل 
بی آبی این ورزشگاه را حل کنند که این مساله هم حدود دو سالی زمان برد اما در 
، سکوها و زمین چمن در کنار کارهای  7، 8 ماه اخیر فقط قرار بوده مشکل نور

جزئی دیگر ورزشگاه تختی برطرف شود که هنوز این اتفاق رخ نداده است. 

 آیا اداره کل ورزش استان تهران مقصر است؟
با توجه به اینکه ورزشگاه تختی درواقع زیرمجموعه اداره کل استان تهران است، 
این اداره وظیفه داشته و دارد نظارت دقیق بر نحوه آماده سازی ورزشگاه مستقر در 
شرق تهران داشته باشد. این ورزشگاه سال های نه چندان دور میزبان بازی های 
زیادی از رقابت های لیگ برتر بود اما به یکباره با مشکل کمبود آب مواجه شد 
و چند سالی اصلا توجهی به مشکلات آن نشد، تا حدی که تا مرز تعطیلی هم 
، ابتدا برای حل مشـــکل بی آبی توســـط کارشناســـان  رفت. اما در ماه های اخیر
مربوطه راهکارهایی اندیشـــیده شـــد و بعد با حفر چاه های عمیق مشـــکل آب 
این ورزشگاه حل شد. در مراحل بعدی انتظار می رفت اداره کل ورزش استان 
اعتبـــارات لازم را بـــرای تجهیـــز امکانات دیگر این ورزشـــگاه فراهم کند که این 
کار به کندی انجام گرفت. در شـــرایط فعلی هم ماه هاســـت این اداره قرار است 
بودجـــه ای را برای تکمیل ورزشـــگاه تختـــی اختصاص دهد که هنوز این اتفاق 
رخ نداده، درحالی که شاید با بودجه 15 میلیاردی الان این ورزشگاه در شرایطی 
بســـیار بهتر آماده میزبانی از تیم های لیگ برتر بود. به هر صورت این ورزشـــگاه 
قرار است به تیم های لیگ برتر با رقم های قابل توجهی اجاره داده شود، از این 
رو باید شرایط ایده آلی از هر جهت داشته باشد اما تصاویری که از این ورزشگاه 

دیده می شود خلاف این موضوع را نشان می دهد. 

 مدیر ورزشگاه: 
مشکلات با تامین اعتبارات حل شدنی است

مجیدی، مدیر ورزشـــگاه تختی در گفت وگو با »فرهیختگان« در مورد اینکه 
این ورزشـــگاه چرا با گذشـــت چند ماه هنوز به مرحله بهره برداری نرســـیده و 
مدام از نبود اعتبارات صحبت می شـــود، اظهار داشـــت: »واقعیت این است 
گر بخواهیم ورزشـــگاه کامل و  همچنـــان دنبـــال اعتبارات بوده و هســـتیم. ما ا
گر قرار باشد فقط  مجهزی داشته باشیم باید هزینه کنیم. قبلا هم گفته بودم ا

... را آماده کنیم، اعتبار حدود 15  شرایط زمین و سکوها به اضافه رختکن ها و
میلیاردی لازم است اما چنانچه قرار باشد پیست تارتان عوض شود و شکل 
و شمایل نویی به خود بگیرد حدود 50 میلیارد تومان بودجه لازم است. به هر 
گر قرار باشد یک پیست  شـــکل سال هاســـت که این پیست عوض نشـــده و ا
ایده آل دوومیدانی در منطقه شرق تهران داشته باشیم طبیعتا باید اعتبارات 
یادی  گر این پیست راه اندازی شود مسابقات مهم ز آن هم فراهم باشد. قطعا ا
را می توان در رشته های مختلف دوومیدانی در آن برگزار کرد که به عقیده من 
ارزشـــش را دارد کـــه ایـــن هزینه ها انجام گیرد. بـــه هر حال وقتی توقع آن می رود 
که یک ورزشـــگاه کامل با شـــکل و شـــمایل زیبا همراه با پیست ایده آل داشته 

باشیم، باید هزینه شود.« 
وی یادآور شد: »در حال حاضر توانسته ایم مشکلات نور و صدای ورزشگاه را 
یم اما زمین چمن باید پالایش شود. رختکن ها آماده شده اما هنوز  برطرف ساز
... نیاز دارد. یک مقدار هم بیرون مجموعه  بـــه تجهیزاتـــی از قبیل کولر گازی و
نیاز به بازسازی و زیباسازی دارد. اما در مورد اعتبارات از مدت ها قبل کارهای 
اداری لازم انجام شده و حتی شخص مدیرکل ورزش استان تهران نیز پیگیر 
یم به زودی نتیجه دهد.« مجیدی در واکنش به این  اعتبارات شده که امیدوار
سوال که چند ماه پیش گفته بودید منتظر اعتبار 15 میلیاردی از سوی اداره کل 
ورزش استان تهران هستید؟ عنوان کرد: »بله ماه هاست منتظر این اعتبارات 
هستیم اما هنوز خبری نیست. کارهایی هم که انجام شده از اعتبار داخلی اداره 
کل ورزش استان بوده که آن هم صرف کشت زمین چمن، نیمکت ذخیره ها، 
یم چنانچه اعتبارات برسد،  ... شده است. ما امیدوار صندلی های وی آی پی و
در ســـریع ترین زمان ممکن ورزشـــگاه را آماده میزبانی از مسابقات لیگ کنیم. 
یم اعتبارات به قدری باشـــد که بتوانیم پیست تارتان را به  هرچند دوســـت دار
بهتریـــن شـــکل برای برگزاری رشـــته های مختلف دوومیدانـــی آماده کنیم. در 
مورد میزبانی از مسابقات لیگ برتر فوتبال متاسفانه اعتباری که می خواستیم 

نرسیده. مسئولان از قبیل اداره کل استان، دفتر فنی ما و معاونت های مختلف 
یم زودتر به نتیجه برسیم تا بتوانیم با شرایط  پیگیر این بودجه بوده اند و امیدوار
مناســـب میزبان مســـابقات لیگ باشـــیم.« وی در مورد اینکه گفته می شـــود 
مســـئولان ورزشـــگاه تختی و اداره کل ورزش اســـتان به بهانه مســـابقات لیگ 
به دنبال این هســـتند تا بودجه بیشـــتری درخواســـت داده و به مشکلات دیگر 
ورزشـــگاه رســـیدگی کنند، خاطرنشـــان کرد: »نه اصلا این طور نیســـت. بحث 
میزبانی از مسابقات لیگ فرق می کند و ما اعتباری که برای این میزبانی نیاز 
یم را ماه هاست درخواست داده ایم که به دست مان نرسیده است. مساله  دار
پیست تارتان نیز فرق می کند و جزء الزامات هم نیست، بلکه بحث این است 
که سال هاســـت این پیســـت تغییر نکرده و دچار فرسودگی شده است. زمان 
آن رسیده تمهیداتی در مورد آن اندیشیده شود. در این زمینه ما تابع مسئولان 
مربوطه هستیم و اینکه درنهایت چقدر اعتبارات برای ما در نظر می گیرند.« 

مدیر ورزشگاه تختی راجع به این موضوع که عنوان شده باشگاه های استقلال 
و پرسپولیس باید برای آماده سازی ورزشگاه تختی هزینه کنند، تصریح کرد: 
»تا آنجا که من می دانم و نظر مدیرکل اســـتان تهران هم همین بوده، ورزشـــگاه 
تختی بعد از تکمیل شدن به دو باشگاه پرسپولیس و استقلال یا هر باشگاه 
تهرانی دیگر برای میزبانی از مسابقات خانگی آنها در تهران اجاره داده خواهد 
شد. درواقع منظور از این بحث این بوده حتما باید بین این باشگاه ها با اداره 
کل ورزش استان قراردادی منعقد شود. همان طور که این باشگاه ها با ورزشگاه 
آزادی بـــرای میزبانـــی قـــرارداد منعقـــد کـــرده و مبلغی را پرداخـــت می کنند. در 
این مورد قطعا هماهنگی های لازم بین اداره کل ورزش اســـتان با فدراســـیون 
فوتبال و سازمان لیگ انجام خواهد گرفت. به هر شکل قرار است گیت های 
بلیت فروشی هم در ورزشگاه نصب شود که سازمان لیگ پیگیر آن خواهد بود. 
گر اعتبارات لازم برسد ان شاءالله ظرف یک ماه ورزشگاه تختی  به عقیده من ا
از هر لحاظ آماده میزبانی به نحو مناسب از بازی های لیگ برتر خواهد شد.«

گزارش »فرهیختگان« از روند کند آماده سازی ورزشگاه تختی 

وعده یک ماهه برای میزبانی در لیگ برتر
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حمیدرضا اسکندری
خبرنگار گروه ورزش

بازگشت عبدالکریم به ایران منتفی است

 پرسپولیس منتظر پیشنهاد بهتر 
برای مدافع قطری

همان طور که در خبرها آمده اســـت عبدالکریم حســـن به دنبال این 
اســـت تحـــت هر شـــرایطی در قطـــر به فوتبالش ادامـــه داده و در کنار 
همســـر و فرزنـــد تـــازه به دنیـــا آمده اش باشـــد. در همین راســـتا نیز به 
باشگاه پرسپولیس اعلام کرده شرایط را برای جدایی او فراهم کنند. 
در چنین شرایطی با خبر شدیم که باشگاه پرسپولیس به دنبال فروش 
حســـن با قیمت مناســـب به باشگاه های قطری است. چند باشگاه 
قطری خواهان جذب حســـن شده اند و پرسپولیس برای رضایتنامه 
او دو میلیون دلار قیمت گذاشـــته و منتظر قیمت نهایی آنهاســـت. 
البته مسئولان این باشگاه خیلی خوب می دانند که هیچ باشگاهی 
یســـت هزار  حاضـــر نیســـت نهایتـــا یـــک میلیون تا یـــک میلیون و دو
دلار بـــرای رضایتنامـــه ایـــن مدافع چپ پای 31 ســـاله هزینه کند و به 
ایـــن خاطـــر با چنین رقمی هم حاضر به فـــروش عبدالکریم خواهند 
یکن  گرچه اخیرا مدعی شـــده که باز یکن ا گفته نماند این باز شـــد. نا
حرفه ای است و به قراردادش با باشگاه پرسپولیس نیز پایبند است 
کراتش با باشگاه  اما باشگاه پرسپولیس متوجه شده که حسن در مذا
الوکره، خودش در دفتر مدیر این باشـــگاه حاضر شـــده اســـت! به هر 
شکل این مدافع قطری حتی حاضر شده از دستمزد خودش بکاهد 
تا باشگاه های خواهان خود را متقاعد به خریدش از پرسپولیس کند. 

پیش از حضور در تورنمنت کافا

 پیروزی تیم ملی جوانان 
برابر امیدهای سایپا

تیـــم ملـــی فوتبال جوانان ایران، عصر دیروز در دیدار تدارکاتی مقابل 
ی  گردان حسین عبدی در آخرین باز امیدهای سایپا قرار گرفت. شا
دوستانه خود قبل از اعزام به مسابقات کافا با نتیجه 2 بر یک مقابل 
ی در حالی رقم خورد که سمیر  ی رسیدند. این پیروز حریف به پیروز
حبوباتـــی، هافبـــک تیم ملی جوانان ایران با تصمیم داور مســـابقه از 
زمین اخراج شـــد. اســـماعیل قلـــی زاده )پنالتـــی( و ابوالفضل زمانی 
بـــرای جوانان ایران گلزنـــی کردند. تیم جوانان ایران در تورنمنت کافا 
بـــا تیم های ترکمنســـتان و ازبکســـتان همگروه اســـت و بـــه ترتیب در 
یخ های هفدهم و نوزدهم تیرماه به مصاف این دو حریف می رود. تار

بازی با کره شمالی شاید در چین یا مالزی برگزار شود

تاج: گروه ما بهتر است
مهـــدی تـــاج، رئیس فدراســـیون فوتبال درباره گروه ایـــران در مقدماتی 
گر از من  جام جهانی گفت: »در فوتبال هیچ چیزی ساده نیست اما ا
بپرسند معتقدم گروه ما از برخی گروه ها بهتر است. خیلی خوشحالم 
که تیم های هم گروه ما از نظر فاصله به ما نزدیک هستند و با یک پرواز 
یم که با امیر  به امارات، قطر یا قرقیزستان می رویم. فقط کره شمالی را دار
قلعه نویی و مهدی محمدنبی مفصل صحبت کردیم تا با کره شمالی 
ارتباط بگیریم. درباره کره شـــمالی دنبال این هســـتیم که برای بازی به 
مالزی یا چین بیایند. شاید بتوانم این کار را به خاطر روابطی که هست 

انجام دهم. اگر این اتفاق بیفتد با یک پرواز خواهیم رفت.«

اخبار کوتاه

ماجرای عجیب 2 خارجی ناشناخته استقلال

مدیران آبی بدون نظر سرمربی بازیکن خریدند
تیم فوتبال استقلال در حالی خود را برای حضور پرقدرت در رقابت های داخلی و بین المللی در فصل بعدی رقابت ها آماده می کند که به احتمال 
زیاد طی روزهای آینده با رونمایی از گزینه های مدنظر نکونام، از اواخر هفته جاری تمرینات خود را آغاز می کند. این در حالی است که خبر حضور 
دو بازیکن بوســـنیایی با کارنامه ای نامشـــخص و نســـبتا ضعیف طی روزهای اخیر باعث شـــده تا استقلالی ها با یک شوک خبری مواجه شوند.  در 
واقع ماجرای حضور یک گلر و یک وینگر بوسنیایی در جمع استقلالی ها و گمانه زنی ها درخصوص بسته شدن قرارداد با این بازیکنان به خصوص 
دروازه بان خارجی در حالی که سیدحسین حسینی گلر این تیم همچنان یک فصل دیگر با استقلالی ها قرارداد دارد؛ باعث شده است این اقدام تا 
حد زیادی عجیب و دور از ذهن جلوه کند.  در این زمینه شنیده می شود در دورانی که تکلیف همکاری با نکونام با استقلال در هاله ای از ابهام 
قرار داشته این تصمیم از سوی مدیران این باشگاه گرفته شده، اما در حال حاضر و با حضور مجدد نکونام به جمع استقلالی ها به نظر می رسد تعامل 
نسبتا مناسبی بین این چهره با مدیران این باشگاه درخصوص جذب بازیکنان مدنظر کادرفنی به وجود آمده و مطمئنا برای جذب نفرات بعدی 
مدیران باشگاه با دست فرمان نکونام حرکت خواهند کرد.   این در حالی است که درباره سرنوشت گلر بوسنیایی هم شنیده می شود به احتمال 
بسیار زیاد با ماندگار شدن سیدحسین حسینی و خالدآبادی برای فصل بعد، این دروازه بان بوسنیایی به نام ودران کیوسفسکی احتمالا یا قراردادش 
را با این تیم فسخ کرده یا به صورت قرضی راهی تیم های دیگر خواهد شد تا به این ترتیب یک سهمیه خارجی تیم صرف خرید یک گلر ذخیره نشود. 

ذوبی ها برنامه ای برای حضور سرمربی استقلالی ندارند

اصفهانی شدن رحمتی؛ در حد همان گمانه زنی!
ذوب آهن در حالی خود را برای فصل جدید رقابت های لیگ برتر آماده می کند که تکلیف ادامه حضور محمد ربیعی در این تیم هنوز مشخص 
نیست. این درحالی است که نیما نکیسا مدیرعامل ذوب آهن در مصاحبه ای در چند روز گذشته به صورت تلویحی از ربیعی حمایت کرده 
و اعـــلام کـــرده بـــود   بـــرای فصل بعدی رقابت هـــا تیم اصفهانی با همین کادر ادامه خواهد داد. با این حال زمزمه هایی که از محرومیت احتمالی 
ربیعی شـــنیده می شـــود باعث شـــده   برخی ســـرمربیانی که فصل گذشـــته را بدون تیم به پایان رســـاندند وسوسه بازگشت به سرشان زده و به این 
ی نیمکت ذوبی ها در فصل بعدی خود را  وســـیله با بازارگرمی اطرافیان شـــان و با اســـتفاده از فرصت ایجاد شـــده، از خلأ احتمالی ربیعی رو

گزینه نیمکت این تیم ها کنند.
کره باشگاه ذوب آهن با سیدمهدی رحمتی سرمربی فصل گذشته نساجی و گلر اسبق استقلالی ها  بر همین اساس روز گذشته خبرهایی از مذا
کره صحت  منتشر شد. این در صورتی است که با پیگیری های خبرنگار »فرهیختگان« از برخی از مسئولان ذوب آهن مشخص شد که این مذا
نداشته و کمیته نقل و انتقالات تیم اصفهانی اصولا بر روی این گزینه برای سپردن نیمکت ذوب آهن در فصل بعدی رقابت ها هیچ برنامه ای ندارند.
در این خصوص شنیده می شود کمیته نقل و انتقالات باشگاه ذوب آهن امروز در جلسه ای مهم در این خصوص به تصمیم گیری پرداخته و 

این در شرایطی است که از مهدی رجب زاده به عنوان یکی از گزینه های اصلی ذوبی ها برای فصل بعدی رقابت ها نام برده می شود.

شنبه 9 تیر 1403 

شماره  41۷2

09398888699

ارائه مدرک معتبر و رسمی 
از مدرســه عالــی مهارتــی 
دانشــــــــگاه آزاد اسلامــــــی

مدرسه عالی مهارتی 
رسانه ای فرهیختگان
09108106535

Farhikhteghan_school

گهی قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی حوزه  آ
ثبتی قائمشهر

نظر به دستور مواد 1 و 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت اراضی و ساختمان های فاقد سند 
ک متقاضیانی که در هیات موضوع ماده یک قانون مذکور  رسمی مصوب 1390/9/20 املا
مستقر در واحد ثبتی قائمشهر مورد رسیدگی و تصرفات مالکانه و بلامعارض آنان محرز 

گهی می گردد: و رای لازم صادر گردیده جهت اطلاع عموم به شرح ذیل آ
ک 13 اصلی بخش 5 ک متقاضیان واقع در قریه افرا پلا املا

39 فرعی به نام آقای علی اسلامی نسبت به ششدانگ یک باب خانه به مساحت 197 

مترمربع خریداری مع الواسطه از خانم رویا اکبری مالک رسمی
لذا به موجب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد 
گهی در دو نوبت به فاصله 15 روز از طریق  سند رسمی و ماده 13 آیین نامه مربوطه این آ
گهی  این روزنامه محلی/ کثیرالانتشـــار در شـــهرها منتشر و در روستاها علاوه بر انتشار آ
رای هیات الصاق تا درصورتی که اشـــخاص ذینفع به آرای اعلام شـــده اعتراض داشـــته 
یخ الصاق در محل تا دوماه  گهی و در روستاها از تار یخ انتشار اولین آ باشند باید از تار
اعتراض خود را به اداره ثبت محل وقوع ملک تسلیم و رسید اخذ نمایند. معترض باید 
یخ تسلیم اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی  ظرف یک ماه از تار

محل نماید و گواهی تقدیم دادخواست به اداره ثبت محل تحویل دهد که در این صورت 
اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه است و درصورتی که اعتراض در مهلت 
قانونی واصل نگردد یا معترض گواهی تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل ارائه 
نکند اداره ثبت مبادرت به صدور سند مالکیت می نماید و صدور سند مالکیت مانع 

از مراجعه متضرر به دادگاه نیست.
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/04/09   -   تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/04/24
میم الف: 1742319
ک شهرستان قائمشهر مرتضی قاسم پور - رئیس اداره ثبت اسناد و املا

گهی موضوع ماده 3 و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های  آ
فاقد سند رسمی

نظر به دســـتور مواد او 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت اراضی و ســـاختمان های فاقد ســـند رسمی 
ک متقاضیانی که در هیات موضوع ماده یک قانون مذکور مستقر در واحد  مصوب 1390/09/20 املا
ثبتی آمل مورد رسیدگی و تصرفات مالکانه و بلامعارض آنان محرز و رای لازم صادر گردیده جهت 

گهی می گردد. اطلاع عموم به شرح ذیل آ
ک متقاضیان واقع در بخش 9 ثبت آمل - دهستان لیتکوه املا

2۴۴ – اصلی )قریه حسین آباد شرقی علیا(

90فرعی آقای مقصود نعیمی در ششدانگ یک قطعه زمین با ساختمان احداثی با کاربری مسکونی به 
مساحت 198/58 مترمربع خریداری شده بلاواسطه از عبداله خاق پناه و مع الواسطه از سعید نبی زاده 
و ابوالقاسم آهوی زرین و سیده صغری و سیده اکرم و سیده انسیه و سیده شهربانو همگی حسن کلا.

لذا به موجب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی و 
گهی در دو نوبت به فاصله 15 روز از طریق روزنامه محلی و کثیرالانتشار  ماده 13 – آیین نامه مربوطه این آ
در شهرها منتشر و در روستاها رای هیات الصاق تا درصورتی که اشخاص ذینفع به آرای اعلام شده 
گهی در روستاها از طریق الصاق در محل تا دو ماه  اعتراض داشته باشند باید از تاریخ انتشار اولین آ
اعتراض خود را به اداره ثبت محل وقوع ملک تسلیم و رسید اخذ نمایند. معترض باید ظرف یک ماه 

از تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل نماید و گواهی تقدیم 
دادخواست را به اداره ثبت محل تحویل دهد که در این صورت اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم 
قطعی دادگاه است و درصورتی که اعتراض در مهلت قانونی واصل نگردد یا معترض گواهی تقدیم 
دادخواست را به دادگاه عمومی محل ارائه نکند اداره ثبت مبادرت به صدور سند مالکیت می نماید 

و صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نیست.
تاریخ انتشار نوبت اول:1403/03/26   -   تاریخ انتشار نوبت دوم:1403/04/09
میم الف: 1735270
ک آمل حسن صالحی – رئیس اداره ثبت اسناد و املا

قوه قضائیه
ک استان همدان اداره کل ثبت اسنادواملا

ک حوزه ثبت ملک همدان-ناحیه دو اداره ثبت اسناد و املا
هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی

گهی موضوع ماده 3قانون وماده13 آیین نامه قانونی تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمان های  آ
فاقد سند رسمی

برابر رای شماره  1۴036032603۴000۴83مورخ 1۴03/02/05 هیات دوم موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمان های فاقد سندرسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک همدان-ناحیه دو تصرفات 
مالکانه بلامعارض متقاضی آقای عرفان محبی مهر فرزند حسین به شماره شناسنامه 386071۴5۴6صادره از 
ک 1۴35فرعی از 16-اصلی واقع درحومه  ... در ششـــدانگ یک باب خانه به مســـاحت 1۴9/76مترمربع از پلا

دو همدان، 
خریداری از مالکین رسمی )مع الواسطه( آقای عبدالحسین و بهجت هر دو فرخ سرشت و محمد مسکوچی 
گهی می شود. درصورتی که  محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آ
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین 
گهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تســـلیم و پس از اخذ رســـید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ  آ
تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت 

مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول:1403/03/23   -   تاریخ انتشار نوبت دوم:1403/04/09
شماره م الف: 518   -    شماره شناسه1734363
ک استان همدان: حمید سلگی رئیس ثبت اسنادواملا

آگهی فراخوان مناقصه عمومی  یک مرحله ای 
واگذاری حجمی  امور خدمات و نظافت 

ســـازمان مجری ســـاختمان ها و تأسیســـات دولتی و عمومی وزارت راه و شهرســـازی در 
نظـــر دارد مناقصـــه عمومی یک مرحله ای واگذاری حجمی  امور خدمات و نظافت 
ســـاختمان مرکـــزی خود را به شـــماره فراخـــوان )2003003092000020( را از طریق ســـامانه 
تدارکات الکترونیکی دولت برگزار نماید. کلیه مراحل برگزاری مناقصه از زمان دریافت 
اسناد مناقصه تا ارائه پیشنهاد مناقصه گران و بازگشایی پاکات از طریق درگاه سامانه 
تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( به آدرس www.setadiran.ir انجام خواهد شد 
و لازم است مناقصه گران در صورت عدم عضویت قبلی، مراحل ثبت نام در سایت 
مذکور و دریافت گواهی امضای الکترونیکی را جهت شرکت در مناقصه محقق سازند.

 تاریخ انتشار فراخوان در سامانه مورخ  1۴03/0۴/09  می باشد.
مهلت زمانی دریافت اسناد مناقصه از سایت: ساعت 19 مورخ   1۴03/0۴/15

مهلت زمانی ارائه پیشنهاد: ساعت: 19  مورخ   1۴03/0۴/26

زمان بازگشایی پاکت ها: ساعت  8:30  صبح مورخ  1۴03/0۴/30 
اطلاعات تماس دستگاه مناقصه گذار جهت دریافت اطلاعات بیشتر در خصوص 

اسناد مناقصه و ارائه پاکات:
آدرس: تهران میدان ونک، خیابان ملاصدرا، خیابان شـــیراز شـــمالی، خیابان دانشور 
ک 33، ســـازمان مجری ساختمان ها و تأسیسات دولتی و عمومی، اداره  شـــرقی، پلا

کل توسعه منابع انسانی و پشتیبانی، تلفن 8803955۴  و 8803950۴
گهی از برنده مناقصه دریافت خواهد شد.  هزینه درج آ

گهی هیچ گونه تعهدی برای دستگاه مناقصه گذار ایجاد نمی نماید. درج این آ
  سازمان مجری ساختمان ها و تأسیسات دولتی و عمومی وزارت راه و شهرسازی

شماره شناسه1740033  
  شماره م.الف1126

نوبت اول


